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Notulen ALV 22 maart 2016 
  

Aanwezige leden(21):Marieke Boer, Babette de Graaf, Rian v.d. Boer, L. Kruiswijk, Manon 
Slob, Tanno Swets, Richard de Kok, Geertje Overduin, Janine Kuiper, Annelies van 
Houwelingen, Petra de Weerdt, Maryan Gorree, Dick van Rosmalen, Bas Aantjes, Jan-Leen 
v.d.Vlies, Esther Renes,Bas van Genderen, Kees Timmerman, Ingrid Verhagen, Egbert 
Meijer en Mirthe van Houwelingen . 
 
Afmeldingen leden(12): Corry v.d.Berg, Sanne de Bruyn, Pieta Korevaar, Tanja Korevaar, 
Anita Damsteeg, Wouter Slob, Leonie de Groot, Eline Timmermans, Lotte van Genderen, 
Marijn Rovers, Anneloes de Graaf en Arjan Slob 
 
Aanwezige bestuursleden(6): 
Ben Klieverik, Wim Goedegebuur, André Gelauf, Vincent Wols, Anita Heijkoop en Koos 
Beentjes. 
 
Afwezige bestuursleden(2): Adriaan van Houwelingen (werkzaamheden in buitenland) Jaco 
de Bruin (ziek) 
 
1.Opening 
Om 20.05 uur opent Ben de vergadering en heet iedereen welkom. De ereleden Kees 
Timmerman, Bas Aantjes, Bas van Genderen en Maryan Gorree worden hierbij extra 
vermeld.  
  
2.Mededelingen bestuur 
Het Bestuur heeft een mail ontvangen van twee ouders van kinderen binnen de afdeling 
Volleybal met het verzoek deze mail in de ALV te behandelen. De voorzitter deelt mee dat 
het Bestuur en de Volleybalcommissie gemeend hebben de ouders eerder te informeren 
over de ontstane situatie. Omdat het over personen gaat heeft het Bestuur gemeend er in 
deze ALV niet dieper op in te gaan. 
Mevrouw Kruiswijk reageert hierop met de opmerking dat zij vanavond aanwezig is omdat de 
briefschrijvers verhinderd zijn. En zij geeft aan dat de door de Volleybalcommissie en het 
Bestuur geschreven brief in de ogen van diverse ouders onvoldoende duidelijkheid geeft.  
Besloten wordt de ouders uit te nodigen voor een gesprek. Dit gesprek zal plaatsvinden op 
dinsdag 5 april in de kantine van de sportzaal. Mevrouw Kruiswijk vindt dit een prima 
voorstel. 
 
3.Notulen ledenvergadering 24 maart 2015 
De notulen stonden vermeld op de website. 
3.1 tekst  
Geen opmerkingen 
 
3.2 inhoudelijk 
Er zijn geen op- en aanmerkingen en de notulen worden goedgekeurd. De voorzitter Ben 
Klieverik en secretaris Koos Beentjes tekenen de notulen. Eén exemplaar wordt 
gearchiveerd en één exemplaar gaat naar de penningmeester t.b.v. de subsidieaanvraag 
voor 2017. 
  
4.Verslagen van de afdelingen 
De verslagen van de afdelingen en van de secretaris stonden eveneens op de website. Er is 
geen extra toelichting gewenst en er worden geen op- en/of aanmerkingen gemaakt over de 
verslagen van de afdelingen. Ben bedankt de makers voor hun inbreng. 
 
5.Financiëel verslag 2015 
5.1 toelichting door de penningmeester 
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De aanwezigen hebben de financiële stukken uitgereikt gekregen. 
  
Wim geeft een uitgebreide toelichting op de stukken. En merkt op dat er met tevredenheid 
teruggekeken kan worden op 2015. Vridos heeft winst gemaakt. De sponsoring was hoger, 
de baropbrengsten eveneens en de zaalhuur was minder. 
Wel merkt hij op dat er voor de afdeling Badminton een voorstel in de maak is om de 
toeslagen te verhogen. Ook zal de afdeling meer sponsoren binnen moeten halen. 
De afdeling Gym heeft v.w.b. de contributie lage inkomsten. Dit wordt veroorzaakt doordat 
deze afdeling veel kinderen als lid heeft. 
De afdeling Volleybal groeit in ledental, maar lijdt verlies. 
Er worden diverse vragen door de aanwezigen gesteld. De penningmeester beantwoordt 
deze vragen naar tevredenheid.  
 
Tot slot merkt de penningmeester nog op dat in de toekomst Vridos minder subsidie van de 
gemeente zal ontvangen. 
  
5.2 Verslag kascontrolecommissie over het jaar 2015 
Jan-Leen van der Vlies en Kees Timmerman hebben de financiële stukken van Vridos 
gecontroleerd en Jan-Leen geeft aan namens de kascontrolecommissie dat de financiële 
stukken er keurig uitzien en de ALV verleent de penningmeester decharge. Jan-Leen merkt 
nog op dat penningmeester veel werk heeft verzet en vraagt hiervoor een applaus. De 
aanwezigen ondersteunen dit verzoek. 
Een getekende verklaring is afgegeven.   
 
 
5.3 Benoeming kascontrolecommissie over het jaar 2016 
Jan-Leen heeft drie jaar (2x + 1x reserve) zitting gehad in de kascontrolecommissie en wordt 
dus vervangen.  
Kees Timmerman (1e x en 1x reseve) en Ingrid Verhagen (stond reserve) worden benoemd 
tot kascontrolecommissielid 2016. Dick van Rosmalen wordt aangewezen als reservelid. 
 
6.Begroting 2016 en 2017 
De begroting 2017 is noodzakelijk voor de subsidie-aanvraag aan de gemeente.  
Wim merkt op dat de begroting is uitgegaan van hetzelfde niveau als het voorgaande jaar.  
De baromzet is “bijgeplust”.De kostenpost  “Diversen” is bij de afdelingen aangepast. 
De aanwezigen keuren de begroting goed. 
 
 
7.Vaststellig contributie 
Het bestuur stelt voor GEEN contributieverhoging door te voeren. 
De aanwezige leden gaan hiermee akkoord. 
 
 
8.Bestuursverkiezing 
Aftredend en herkiesbaar 
 

 Afdeling BOM         :    Vacature, waargenomen door Anita Heijkoop 
 Ledenadministratie       :    Jaco de Bruin.  
 Voorzitter     :   Ben Klieverik.  

 
Aftredend  

 Afdeling Badminton :  André Gelauf 
Verkiesbaar 

  Badminton  : Babette de Graaf 
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Opm. bij aftredend en herkiesbaar Ledenadministratie 
Hierbij wordt opgemerkt dat Jaco vorig jaar pas benoemd is, maar Jaco nam de plaats in van 
Bas van Genderen en Bas zou dit jaar aftredend zijn. Om te voorkomen dat er te veel 
bestuursleden in één jaar aftreden houdt het bestuur dit verkiezingsschema aan. 
De vergadering gaat akkoord met alle voorgestelde aanpassingen. 
 
André Gelauf ontvangt uit handen van de voorzitter een beeldje met de titel “Bedankt”, een 
dinerbon en een bosbloemen. Marieke reikt André een cadeau uit namens een aantal leden 
van de afdeling Badminton. André merkt op dat hij 13 mooie jaren bij Vridos heeft gehad als 
bestuurslid. Het heeft hem veel energie gegeven . 
Babette wordt door de voorzitter welkom geheten in het bestuur en merkt hierbij op dat 
Babette een echt “Vridos-dier” is, want zij vertoeft veel in de hal om te kijken/helpen bij Gym, 
Volleybal en Badminton.  
 
9.Activiteitenzone (sporthal en recreatieve zone) 
Ben geeft de laatste stand van zaken weer v.w.b. de activiteitenzone in Giessenburg. De 
sporthal staat gepland op het hoofdveld van vv Peursum en bij het zwembad staat een 
verenigingsgebouwtje gepland. Dit gebouw gaat dienst doen als entreegebouw voor de 
Doetse Kom en meerdere activiteiten gaan vanuit dit gebouw plaatsvinden. Te denken valt 
aan de mountainbikers, beachvolleybal, samenkomst motorclub, etc. 
 
Er heeft ook een informatieavond voor alle Giessenburgers plaats gevonden. En er is een 
informatieavond van de Gemeenteraad geweest op 8 maart. In deze vergadering is 
aangegeven dat het totale plan 11 miljoen zou kosten, er was 5 miljoen begroot en het 
huidige plan komt door diverse bezuinigingen uit op 8 miljoen. 
 
Op 31 maart 2016 wordt door de Gemeenteraad een besluit genomen. 
Als het doorgaat dan zal de sporthal in 2018/2019 klaar zijn. 
  
Ben en Koos zijn gaan kijken bij een sporthal in aanbouw in Asperen. In Asperen wordt de 
sporthal gebouwd in combinatie met voetbalvelden. Het is een drie segmentenhal.  
Beiden zijn zeer te spreken over de indeling e.d. van de nieuwe hal en hebben de voorzitter 
van Peursum, de heer Van der Aa en de projectleider van de gemeente, Bart v.d.Vegte , 
geïnformeerd en aangeraden om daar ook te gaan kijken. 
De heer Meijer vraagt of zo’n grote nieuwe sporthal invloed heeft op de contributie van 
Vridos. 
Ben geeft aan dat de gemeente bij de verzelfstandiging van De Tilgroep een overeenkomst 
heeft gesloten dat de sportverenigingen een met de huidige huurprijs vergelijkbare prijs aan  
huur blijven betalen. 
 
10. Lustrumcommissie 
Vridos is in 1943 opgericht, dus bestaat in 2018 75 jaar. 
Het bestuur roept de afdelingen op om minimaal twee leden per afdeling te leveren voor een 
Lustrumcommissie. 
 
 
11. Rondvraag 
Annelies van Houwelingen vraagt of er het komende jaar weer een EHBO-cursus wordt 
gegeven. 
Anita zal het nagaan. 
 
Rian v.d.Boer vraagt of Wifi in de kantine geregeld kan worden. Ben merkt op dat  ten 
behoeve van de afdelingen Volleybal en Badminton het e.e.a. geregeld is. Deze afdelingen 
moeten de wedstrijdformulieren digitaal invullen. Het gaat via de telefoon en is te langzaam 
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om door eenieder gebruikt te kunnen worden. Voor deze oplossing is mede gekozen om te 
voorkomen dat iedereen met zijn/haar i-pad bezig is in plaats van te sporten. 
 
Esther Renes vindt het wel een interessante vraag of er binnenkort ook glasvezelkabel wordt 
aangelegd bij de sporthal. Ben antwoordt dat de vraag niet is voorgelegd aan Vridos, wellicht 
aan de beheerder van de sporthal, t.w. De Tilgroep. 
Ingrid verhagen heeft de volgende vragen: 

1. Komt er zaalvoetbal bij Vridos? Antw: Neen, zaalvoetbal hoort bij voetbalvereniging 
Peursum. 

2. Kunnen er haakjes in de doucheruimte komen? Antw: Wordt doorgegeven aan Van 
Krugten. 

3. Wordt AED-apparaat onderhouden? Antw: Ja 
4. Vloer is erg glad. Wordt er soms anders gereinigd? Antw: Neen. Wel zijn  de 

werksters erop gewezen niet teveel reinigingsmiddel te gebruiken. 
5. Douches zijn vaak koud. Antw: De eerste trainster/trainer van de dag moet bij 

binnenkomst de knop indrukken.  
6. Bij Gym-uitvoering is een dame van het podiumdeel, dat boven achter de tribune was 

geplaatst, gevallen. Antw: Het Bestuur heeft direct de dag na het ongeval contact 
gehad met betrokkene en bloemen gebracht. En het Bestuur heeft besloten dit 
podiumdeel niet meer op te stellen, tenzij er een valbeveiliging wordt geplaatst. 
Informatie heeft geleerd dat het met de betreffende dame nu de goede kant op gaat.  

7. Hoe staat het met mijn vervanging in de Sponsorcommissie? Antw:  Op de oproep op 
de website heeft nog niemand gereageerd.  

 
 Esther Renes merkt op dat het haar verbaast dat dit onderwerp niet op de agenda staat 
en dat de communicatie onder andere over dit punt wel beter had gemogen. Haar was 
niets bekend (evenals de datum voor deze ALV). De reactie vanuit het Bestuur is dat  
zowel de oproep voor de Sponsorcommissie alsmede de uitnodiging voor de ALV op de 
website staan. Als Vridosleden onderaan de  website een vinkje plaatsen, dan komt er 
automatisch een mailbericht bij betrokkenen. 
Ook hebben de bestuursleden binnen hun afdelingen een bericht verstuurd dat de ALV 
eraan komt.  
Esther wordt gevraagd haar mailadres op te geven, zodat gekeken kan worden of dit 
verouderd is binnen de ledenadministratie. 
   

 
12. Jubilarissen  
In 2015 zijn twee dames 25 jaar lid van Vridos. Het betreft de dames Anita Damsteeg en 
Pieta Korevaar. Beide dames zijn helaas verhinderd om op deze ALV aanwezig te zijn. 
 
 
13. Sluiting 
Niets meer aan de orde zijnde sluit Ben de vergadering onder dankzegging aan de 
aanwezigen en stelt voor een toost uit te brengen op het goede, financieel gezonde 
Vridosjaar.  
 
……………………………     …………………………… 
 
 
 
 
Ben Klieverik       Koos Beentjes 
Voorzitter sv Vridos      secretaris sv Vridos 
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